
Zápisz8. setkání žákovského parlamentu

dne25.2.2015



Program: 1. Zhodnocení proběhlých akcí. 

      2. Seznámení s připravovanými akcemi. 

      3. Připomínky a návrhy členů parlamentu. 

 

Ad 1. Členové žákovského parlamentu zhodnotili průběh únorových akcí   

             – 18. 2. Perštejni – Přemyslovci na českém trůně II. 

             - 20. 2. Masopust – soutěže, průvod masek obcí, maškarní ples na sále Trio – připomínky – z 2. stupně se 

aktivně zapojuje málo žáků, poslanci měli připomínky k organizaci soutěží – předbíhání dětí, 

velké děti na žíněnkách, malé na lavičkách, pedagogové nezasahují, ponechávají vše na 

organizátorech, kteří to nestačí. 

Ředitelka školy požádala poslance z VIII. třídy, aby probrali ve třídě účast žáků na Masopustu, zbytečně 

zameškané hodiny – nárůst počtu zameškaných hodin školy. 

Ad 2. Ředitelka školy seznámila poslance s připravovanými akcemi – 27. 2. Hlas strupčické školy 

          Literární soutěž vyhlášená p. uč. Koubovou na měsíc březen. 

 Ad 3. Členové parlamentu opět upozornili na málo věšáků a nedostatek místa k odkládání oděvů a tašek ve 

školní jídelně. Zároveň vznesli požadavek odnášet si nesnězené jídlo z jídelny – vysvětleno p. ředitelkou, 

že to předpisy nedovolují. Poslanci navrhli udělat jídelnu ze stávající tělocvičny. Vysvětleno, že přestavba 

by byla příliš nákladná a obec má s tělocvičnou jiný záměr. 
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